
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen ”På Højene”  
 

Mødedato: lørdag den 5. juni. 2010 kl. 09.00  på Helmuts båd i Køge Lystbådehavn. 

 

Fremmødte: Helmut Sørensen, Kjeld Röser, Mogens Larsen og  Søren Sørensen  

Afbud:         Peer Bøge Pedersen  

Referent:      Søren Sørensen 

  

Dagsorden:  
1. Godkendelse af seneste bestyrelsesreferat.  

2. Meddelelser fra formanden  

3. Indkomne forslag  

4. Orientering – løbende sager  

5. Økonomi  

6. Hjemmeside  

7. Eventuelt  

8. Næste møde 

 

Ad.1 Godkendelse af det seneste bestyrelsesreferat 

Referatet af 22. marts 2010 godkendes og underskrives på næste bestyrelsesmøde. 

  

Ad.2 Meddelelser fra formanden  
Der er på Pileurtvej foretaget beskæring af foreningens træer. På Generalforsamlingen den 8. marts 

2010 blev forsamlingen – under eventuelt – spurgt til holdningen til beskæring af foreningens træer 

i de grønne områder. Holdningen var – citat: ”at foreningen ikke skal beskære dem, men at de 

grundejere, som følte sig generet af træernes kroner, kan anmode bestyrelsen om tilladelse til selv 

at iværksætte en acceptabel beskæring af foreningens træer eller at der bliver foretaget fældning 

og nyplantning”. (Altså alene en slags ”hensigtserklæring”). 

 

Debatten udspandt sig herefter om beskæringerne på Pileurtvej. 

Konklusionen blev, at bestyrelsen til næste ordinære generalforsamling vil fremsætte et 

gennemarbejdet forslag – så beskæringsspørgsmålet én gang for alle kommer på plads. Alt – så 

æstetik, kvalitet og forsvarlighed går op i en højere enhed.    

  

Ad. 3 Indkomne forslag  
I.a.b. 

 

Ad. 4 Orientering – løbende sager  
Tømning af vejbrønde og forårs fejningen af vore veje er nu vel overstået. Fejningen fandt sted over 

et par gange, idet Mogens lige måtte fastholde ETK på de indgåede aftaler.  

Vi afventer nu ”afbrænding” af ukrudt i og langs vore kantstene. 

  

Ad.5 Økonomi  
Alle har betalt kontingent for 2. kvartal.  

  

 

 

 



 

 

 

Ad. 6 Hjemmeside  
Søren gjorde på sidste bestyrelsesmøde opmærksom på, at referatet fra juni 2009 ikke kunne læses. 

Kjeld har nu rettet til, så dokumentet kan læses.  

  

Ad.7 Eventuelt  

Dagens møde, der fandt sted på Helmuts dejlige sejlbåd, tjente samtidig som bestyrelsens årlige 

udflugt og ”ryste sammen” tur. Vi var heldige med vejret og havde en skøn dag på Køge Bugt. 

 

Ad.8 Næste møde:  
Afholdes mandag den 30. august 2010 kl. 19 hos Søren.  

 

 

 

_____________________________           _____________________________  

Helmut Sørensen                                         Mogens Larsen 

  

 

_____________________________           _____________________________  

Kjeld Röser                                                  Søren Sørensen 

  

 

____________________________  

Peer Bøge Pedersen  

 


